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Αυτό που στερούμεθα σήμερα νομίζω και σ’ αυτήν την σκληρή περίοδο που 
περνάμε όλοι μας και όλοι μας το συναισθανόμαστε, είναι ότι ο άνθρωπος δεν….

(περισσότερα…)
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